
ارسال دفاعیات سپاهان
به کمیته انضباطی

باش��گاه س��پاهان دفاعیات خ��ود را درب��اره اتفاقات 
 مسابقه با پرس��پولیس به کمیته انضباطی ارسال کرد.

2 تیم سپاهان و پرسپولیس در هفته بیستم لیگ برتر و 
در ورزشگاه نقش جهان باید به مصاف هم می رفتند اما 
تجمع هواداران تیم اصفهانی مقابل هتل محل اقامت این 
تیم و ممانعت از خروج کاروان سپاهان در نهایت منجر 
به برگزار نشدن این مسابقه شد. به همین خاطر کمیته 
انضباطی با ارس��ال نامه به هر 2 باشگاه، از آنها خواست 
دفاعیات شان را درباره اتفاقات و حاشیه های این مسابقه 
برگزار نشده ارسال کنند. باشگاه سپاهان که معتقد است 
با وجود حضور دیرهنگام در ورزشگاه نقش جهان، آماده 
انجام این بازی بوده اما تیم پرسپولیس عزمی برای انجام 
این مسابقه نداشته، مدارک و مستندات خود را به همراه 
فیلم های موجود جمع آوری و توسط واحد حقوقی باشگاه 
به فدراس��یون فوتبال و کمیته انضباطی ارائه کرد. رضا 
فتاحی، سرپرس��ت تیم سپاهان ضمن اعلام این خبر به 
فارس گفت: از کمیته انضباطی و مس��ؤولان فدراسیون 
انتظار داریم رای عادلانه ای درباره این اتفاقات صادر کنند. 

مجمع فدراسیون وزنه برداری لغو شد
مجمع سالانه فدراس��یون وزنه برداری به دلیل شیوع 
ویروس کرونا لغو ش��د. در حالی که قرار بود روز دوشنبه 
هفته آینده 12 اسفندماه مجمع عمومی و سالانه فدراسیون 
وزنه برداری برگزار شود، به دلیل شیوع ویروس کرونا این 
مجمع لغو و به زمان دیگری موکول شد. این برای بار دوم 
است که مجمع عمومی فدراسیون وزنه برداری لغو می شود. 
پیش از این به دلیل بارش سنگین برف و لغو پروازها این 
مجمع در بهمن ماه لغو شد. برهمین اساس، زمان برگزاری 

این مجمع متعاقبا اعلام خواهد شد. 

سخنگوی وزارت ورزش:
با »مورینیو« و »بلان« مذاکره شد )!(

سخنگوی وزارت ورزش و جوانان می گوید فدراسیون 
فوتبال ایران در جریان جام ملت های 2۰1۹ مذاکراتی با 
ژوزه مورینیو، سرمربی پرتغالی داشته است. مازیار ناظمی 
درباره دلایل انتخاب دراگان اسکوچیچ به عنوان سرمربی 
تیم ملی ایران و رد صلاحیت علی دایی از س��وی وزارت 
ورزش گفت: درباره آقای دایی اصلا این بحث ها نبود. در 
واقع فدراسیون فوتبال تمایلی به کار با آقای دایی نداشت 
و انتخابش به ترتی��ب اولویت برانکو ایوانکوویچ، دراگان 
اسکوچیچ و امیر قلعه نویی بود. قلعه نویی که به دلایلی نیامد 
و برانکو هم به کشور دیگری رفت. برای همین اسکوچیچ 
انتخاب شد. هرچیزی که رخ داده با نظر فدراسیون فوتبال 
بوده است. س��خنگوی وزارت ورزش درباره اینکه بعد از 
جدایی کارلوس کی روش از مربیانی مثل زیدان، مورینیو 
و کلینزمن به عنوان گزینه های جانشینی وی یاد کرده 
بود، تاکید کرد: چیزهایی که من گفتم روایت دوستان مان 
در فدراسیون فوتبال بود. در جریان جام ملت های آسیا 
با مورینیو که مفسر یک شبکه تلویزیونی )بین اسپورت 
قطر( بود، مذاکره ش��د. با کلینزمن و زیدان هم صحبت 
ش��ده بود. باز هم می گویم اینها روایت دوس��تان مان در 
فدراسیون است و تخیلات من نبوده است. ناظمی افزود: 
ک��ی روش مربی خوبی بود و باید بهترین ها را به جای او 
انتخ��اب می کردیم. با لوران بلان و اروه رنار هم صحبت 
شد. به هر حال مذاکره طبیعی است. چرا فکر می کنیم 
در شأن ما نیست با زیدان مذاکره کنیم؟ وی درباره اینکه 
چرا یک باره فدراسیون از زیدان و مورینیو به اسکوچیچ 
 رسید، گفت: ممکن است گزینه های مدنظر فدراسیون

پیشنهاد را نپذیرفته بودند. مذاکره با رنار جدی بود و بلان 
هم قبول نکرد بیاید. درباره اسکوچیچ هم دیگر به گذشته 
باز نگردیم. به نظرم اسکوچیچ نسبت به خیلی از کسانی 

که اسم شان برای تیم ملی مطرح بوده، ناموفق نیست. 

اعتراض تیم های مدعی
 به برنامه لیگ برتر تکواندو

اع��لام برنام��ه دیداره��ای معوقه و هفت��ه پایانی 
رقابت ه��ای لیگ برتر تکواندو در هر 2 بخش مردان و 
زنان از سوی سازمان لیگ، اعتراض تیم های مدعی را 
در پی داشت. با اعلام سازمان لیگ تکواندو دیدارهای 
معوق��ه لیگ برتر بانوان جمع��ه 1۶ و بازی های هفته 
پایانی به همراه مراس��م اختتامیه شنبه 1۷ اسفندماه 
در س��الن خانه تکواندو برگزار خواهد ش��د. همچنین 
دیداره��ای معوقه لی��گ برتر مردان یکش��نبه 1۷ و 
بازی های هفته پایانی و مراسم اختتامیه هم روز دوشنبه 
1۸ اس��فندماه برگزار می ش��ود. با وجود قطعی شدن 
برنامه مسابقات و اعلام رسمی به تمام تیم ها و انتشار 
بخشنامه اعلامی روی سایت رسمی فدراسیون، برخی 
تیم ها به برنامه اعلام شده معترضند. این تیم ها که اغلب 
در ک��ورس قهرمانی قرار دارند به برگزاری چند دیدار 
مهم بویژه با دیگر مدعیان آن هم در مدت زمان دو روز 
اعتراض دارند. در همین مورد تیم های فتح صدر البرز 
و کن با ارسال نامه ای رسمی به فدراسیون، نسبت به 
برنامه اعلامی اعتراض کرده و خواستار تعویق مسابقات 
شده اند. باید دید آیا سازمان لیگ در این باره تصمیم 
جدیدی اتخاذ خواهد کرد یا بر اجرای آن تاکید دارد. 

اخبار

ورزشی

اعزام تیم های ملی م��ردان و زنان وزنه برداری ایران برای 
حضور در رقابت های قهرمانی غرب آس��یا با توجه به ش��یوع 
ویروس کرونا لغو شد. در حالی که تیم ملی وزنه برداری ایران 
در دو بخش مردان و زنان مدت هاست تمرینات خود را برای 

حضور در رقابت های غرب آسیا پشت 
سر می گذارد، اعزام این وزنه برداران 
به دوبی به دلیل شیوع ویروس کرونا 
لغو شد. البته لغو اعزام وزنه برداران 
ب��ه دوبی به دلیل اعمال ممنوعیت 
پروازهای کشور امارات از مبدا ایران 
صورت گرفت. این در حالی است که 

مسابقات قهرمانی غرب آسیا به عنوان یکی از میادین گزینشی 
المپیک نیز محسوب می شود. پیش از این قرار بود 3 ملی پوش 
وزنه برداری ایران در این مسابقات روی تخته بروند اما با لغو 
اعزام تیم ایران، علی هاشمی و رضا بیرالوند نیز فرصت وزنه 
زدن در دوبی را از دست دادند. با این وجود تنها سهراب مرادی 
می تواند در این مسابقات به میدان برود، چرا که وی چندی 
پیش بعد از پش��ت سر گذاشتن دوران مصدومیت به کشور 

امارات س��فر کرده  و حالا فقط وی می تواند به نمایندگی از 
ایران در این مسابقات حضور یابد.

سفر طولانی 4 داور المپیکی کشتی  تا تهران! ■
از س��وی دیگ��ر 4 داور المپیکی کش��تی ایران ک��ه با لغو 
پ��رواز به ته��ران در فرودگاه ش��ارجه 
امارات زمین گیر شده بودند، سرانجام 
با مش��کلات فراوان سه ش��نبه شب به 
ایران بازگش��تند. بر این اساس محمد 
مصلایی پور، نیما صادقی، سعید عباسی 
و مهدی بشیرزاده به عنوان داوران درجه 
یک کشتی ایران سه شنبه پس از پرواز 
از دهلی نو هندوس��تان به ش��ارجه امارات رسیدند اما به دلیل 
لغو پرواز به س��مت ایران، س��اعت ها در فرودگاه شارجه امارات 

زمین گیر شدند.
به این ترتیب این داوران با پیگیری های مسؤولان توانستند 
از ش��ارجه امارات به مس��قط عمان بروند و سپس عازم دوحه 
قطر ش��وند و در نهایت سه شنبه ش��ب از مس��یر دوحه قطر به 

تهران بازگردند.

شرایط برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان آسیا با توجه به 
ش��یوع بیماری کرونا و درگیری بیشتر کشورهای این قاره 
با این ویروس، به موضوع اصلی مورد بحث تبدیل ش��ده و 
شایعات زیادی درباره آن منتشر شده است. از لغو مسابقات 

ای��ن فصل تا تعویق برخی دیدارها 
موضوعی اس��ت که طی جلس��ات 
کنفدراسیون آسیا مورد بحث قرار 
گرفته اس��ت. برخلاف شایعاتی که 
درباره خروج نمایندگان ایران و چین 
از مسابقات این فصل لیگ قهرمانان 
آسیا به گوش می رسد، اکنون منابع 

خب��ری از تعویق دیدار این هفته پرس��پولیس ایران مقابل 
 التعاون عربستان خبر می دهند. دیدار رفت 2 تیم قرار بود

طبق برنامه 12 اسفند  در امارات برگزار شود که طی روزهای 
اخیر با توجه به ش��یوع ویروس کرونا در ایران از پذیرش و 
صدور ویزا توسط امارات خودداری شده است. با این شرایط 
منابع خبری رسمی از تعویق این بازی تا اطلاع ثانوی خبر 
می دهن��د و باید دید زمان اعلامی بعدی برای برگزاری آن 

چه زمانی خواهد بود. انجام دیدار برگش��ت بین 2 تیم در 
کویت هم در ابهام قرار دارد و در صورتی که کویت میزبانی 
این دیدار را قبول نکند، باید دید تدابیر باشگاه پرسپولیس 
برای پیشنهاد میزبان به چه شکل خواهد بود. به عربستان 
نی��ز فرصت 4 روزه برای پیش��نهاد 
دیگ��ری برای انج��ام میزبانی خود 
داده ش��ده اس��ت. احتمالا امارات و 
بحرین به عنوان میزبانان احتمالی 
بازی برگش��ت هم با توجه به شیوع 
بیماری، میزبانی این دیدار را قبول 
نکنند. از سوی دیگر در شرایطی که 
قرار بود مسابقه تیم های النصر عربستان و سپاهان اصفهان 
در تاش��کند برگزار شود اما منابع سعودی از لغو این بازی 
خبر داده اند. »العزیر المریسل« از مسؤولان ورزش عربستان 
خبر داد مسؤولان کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرده اند 
بازی این تیم با سپاهان در هفته سوم لیگ قهرمانان آسیا 
 که قرار بود روز سه ش��نبه آینده در تاش��کند برگزار شود،

به تعویق افتاده است. 

مشکل بزرگ قطع پرواز ایران به امارات برای تیم های ورزشی

واز از  وزنه برداری تا کشتی، معطل پر
دیدار پرسپولیس و سپاهان مقابل نمایندگان سعودی لغو شد

سردرگمی در آسیا

لبنان میزبان مسابقات تکواندوی قهرمانی آسیا باقی ماند
با اعلام فدراسیون تکواندوی لبنان، رقابت های تکواندوی قهرمانی آسیا از 22 تا 2۶ اردیبهشت ماه به میزبانی این کشور برگزار می شود. با اعلام 
فدراسیون تکواندوی لبنان، رقابت های قهرمانی آسیا در بخش های پاراتکواندو، پومسه و کیوروگی )انفرادی و تیمی( و در گروه مردان و زنان از 22 
تا 2۶ اردیبهشت ماه سال آینده به میزبانی این کشور و در شهر بیروت برگزار می شود. پیش از این قرار بود این بازی ها در اسفندماه انجام شود.

ادامه از صفحه اول
دول��ت در تمام این س��ال ها ظاهرا 
بی آنکه دست خودش باشد)!( علنا سیاست ضعیف کشی و 

ثروتمندپروری را پیشه خود کرده است. 
دو- مجلس جدید در اولین قدم باید خود را مهیای اصلاح 
سیاست های فقیرساز دولت کند. دولتی که ۷ سال است به 
بهانه سرک نکشیدن به حساب های مردم، از قطع یارانه قشر 
ثروتمند طفره رفته، با س��رک کشیدن به حساب و زندگی 
مستضعفان خواس��تار دریافت بسته معیشتی بنزین، هیچ 
مشکلی ندارد! این تناقض های شرم آور باید تمام شود و دولت 
به جای ایستادن مدام کنار ثروتمندان، به حاشیه نشین ها و 
مسکن مهری ها خدمت کند یا حداقل به صورت مساوی به 

هر 2 گروه خدمات ارائه دهد! 

س�ه- اجبار دولت به عملیاتی ک��ردن مصوبات مجلس در 
زمین��ه مالیات بر عایدی س��رمایه، اخذ مالیات از خانه های 
خال��ی و تکمیل این زنجیره ب��ا تصویب قوانین دیگری که 
پایه های مالیاتی جدید ب��رای صاحبان ثروت های بادآورده 
معین می کند، باید از فوری ترین اقدامات مجلس جدید باشد. 
در یک کلام، تصحیح نظام مالیاتی ناعادلانه کش��ور باید از 

مهم ترین دستور کارهای نمایندگان مجلس یازدهم باشد.
روشن کردن تکلیف بازار بی در و پیکر در تمام صنوف، 
دیگر خواس��ته ملی از نمایندگان جدید اس��ت. مردم باید 
بدانن��د چرا وقتی دلار پایین می آی��د هم، باز قیمت پراید 
روزانه بالا می رود؟! یا بالاخره سقف قیمت پراید کجاست؟! 
سخن وزیر صنعت، معدن و تجارت در فردای گرانی یواشکی 
و توهین آمی��ز قیمت بنزین درباره کنت��رل حتمی بازار و 

قیمت ها، اکنون بیش��تر به شوخی ش��باهت دارد. شوخی 
بودن این س��خن البته از هم��ان ابتدا هم حتی برای عامه 
مردم مشخص بود، لذا تصحیح پاتک بنزینی دولت به مردم 
را می توان اولین گام در مس��یر کنترل تورم افسارگسیخته 
در بازارهای مختلف دانس��ت. بازاندیش��ی در زمینه نحوه 
اختص��اص س��همیه بنزین، مهار دولت در مس��یر افزایش 
احتمالی قیمت گازوئیل و س��ی ان جی و وادار کردن آن به 
تامین منابع مالی مورد نیاز از محل پایه های مالیاتی جدید 
به جای فشار مداوم بر قشر مستضعف، باید دیگر دستورکار 

فوری مجلس جدید باشد.
چهار- تاکید بر گفتمان شفافیت و عملیاتی کردن آن، دیگر 
ضلع اصلاح اقتصاد کش��ور است که مجلس باید ابتدا خود 
با تصویب شفافیت آرا و اموال نمایندگان به آن عمل کرده 

و در گام دوم آن را از دول��ت مطالب��ه کند. با وجود تکلیف 
قانونی دولت از 2 سال قبل در زمینه شفاف سازی حقوق و 
مزایای مدیران و کارکنان و ثبت آن در سامانه حقوق و مزایا، 
این سامانه هنوز هم عملیاتی نشده است. آقای روحانی اما با 
این کارنامه مشعشع و یک دوجین قرارداد و تصمیمات ملی 
غیرشفاف از جمله گرانی یواشکی بنزین، در هر تریبونی این 
استعداد را دارد که از لزوم شفافیت و مزایای فراوان آن سخن 
بگوید! مردم از این دوگانگی ها و بی عملی ها خسته شده اند. 
برش��مردن تمام اولویت های مجلس جدید طبعا در این 
وجیزه ممکن نیس��ت و به فراخور زمان از س��وی رسانه ها 
مطالب��ه خواهد ش��د. آنچه مذکور ش��د را ام��ا می توان در 
زمره مهم ترین ها دانست؛ رسیدگی به محرومان و عملیاتی 

کردن شفافیت!

اولویت های مجلس جدید  کدام است؟
نگاه

زهره فلاح زاده: جنگ قدرت کماکان در اس��تقلال ادامه دارد. 
انفعال وزارت ورزش در معرفی مدیرعامل این تیم در چند ماه 
گذشته باعث شد سرانجام جنگ نهان اعضای هیأت مدیره به 
رسانه ها بکشد. حالا نه  تنها در پست مدیرعاملی، که در جایگاه 
سرپرس��تی هم اختلافات شدیدی پدیدار شده و باید منتظر 

تحولات عظیمی در پیکره مدیریت آبی ها باشیم. 
عبدالرضا موس��وی، عضو هیأت مدیره استقلال سه شنبه شب 
در پیامی اینس��تاگرامی به تشریح مصوبات هیأت مدیره پرداخت 
که نشان از نزدیکی این تیم به انتخاب مدیرعامل جدید داشت اما 
گویا در آخرین ساعات همه چیز به هم خورده است. وی در پیام 
خود به رایزنی درباره نفرات جدید هیأت مدیره و مدیرعامل اشاره 
ک��رد و گفت تا یک قدمی انتخاب مدیرعامل هم پیش رفتند اما 
با وجود موافقت فرد مورد نظر وی )فتح الله زاده( تا پایان جلسه و 
تعلل 2 ساعتی اعضای هیأت مدیره، در این جلسه حضور نیافت تا 
صورتجلسه امضا به دست وزارت ورزش و جوانان برسد. موسوی 
به بهانه های اعلام شده از سوی مدیرعامل مورد نظر هیأت مدیره 
برای حضور در جلسه پرداخت و در نهایت گفت از حمایت شخص 
مذکور منصرف و پشیمان شده و رایزنی برای انتخاب گزینه بعدی 
شروع خواهد شد و این یعنی دیگر نمی خواهد از فتح الله زاده حمایت 
کند! البته بعد از این پست خبر انتخاب فتح الله زاده از سوی وزارت 

ورزش تایید شد.
امتناع موسوی از امضای حکم ■

سه شنبه ش��ب جلس��ه  دیگری هم میان اعضای هیأت مدیره 
استقلال برگزار شد که این بار فتح الله زاده در جلسه هیأت مدیره 
حاضر شد و از نام فرد مورد نظر اعضای هیأت مدیره برای تصدی 
صندلی ریاست پرده  برداشت. فتح الله زاده در مصاحبه ای پیرامون 
مدیرعاملی در استقلال گفت در این جلسه با امضای اکثریت اعضا 
مصوب شد وی مسؤولیت مدیرعاملی باشگاه را بر عهده بگیرد ولی 
موسوی، دیگر عضو هیأت مدیره پای این حکم را امضا نکرده است.

خلیل زاده کنار کشید ■
سرپرست موقت مدیرعاملی استقلال بعد از ماه ها کار کردن به 
جای امیرحسین فتحی و پیش بردن امورات این تیم در ماه هایی 
که با بحران های متعددی همراه بود، در جلس��ه سه شنبه شب از 
مدیرعاملی باشگاه کنار کشید اما همچنان به عنوان سرپرست در 
سمت خود باقی ماند تا با انتخاب علی فتح الله زاده و تایید وزارت 
ورزش و جوانان، فرد دیگری مسائل مدیریتی این تیم را انجام دهد.

سرپرستی پرویز مظلومی در استقلال اعلام نشد ■
یکی دیگر از مصوبات هیأت مدیره در جلس��ه اخیر، تایید 
درخواست کناره گیری سعید رمضانی از سرپرستی این تیم 

و انتخ��اب پرویز مظلومی بود که موس��وی گفت علت اعلام 
نش��دن این موضوع را نمی داند. یکی از مواردی که برای این 
موضوع عنوان ش��ده، مخالفت فرهاد مجیدی با کناره گیری 
رمضانی و آمدن پرویز مظلومی است اما علی فتح الله زاده، عضو 
هیأت مدیره اس��تقلال و گزینه مدیرعاملی این تیم می گوید 
موسوی دوست داشت خیلی سریع پرویز مظلومی سرپرست 
تیم شود، در صورتی که در هیأت مدیره روی این موضوع اتفاق 

نظر وجود نداشت.
موسوی: با فتح الله زاده دست دادم اما دور خوردم ■

اختلافات در بین مدیران و کادر فنی و سرپرستی تیم فوتبال 
استقلال به اوج خود رسیده و از سه شنبه شب اعضای هیات مدیره 
واکنش های جالبی نسبت به یکدیگر دارند. بعد از انتشار پست 
اینس��تاگرامی جنجالی عبدالرضا موس��وی، عضو هیأت مدیره 
استقلال، علی فتح الله زاده نسبت به این موضوع واکنش نشان داد 
و البته فرهاد مجیدی با انتش��ار یک استوری اعلام کرد مخالف 
حضور پرویز مظلومی به عنوان سرپرست تیم فوتبال استقلال است. 
موس��وی دیروز با فارس مصاحبه مهمی انجام داد و در پاسخ به 
این پرسش که چرا وقتی شما و اعضای هیات مدیره اعلام کردید 
پرویز مظلومی سرپرست تیم استقلال شده، این موضوع توسط 
باش��گاه اعلام نشد، پاسخ داد: »سعید رمضانی با اعتبار خانواده 
مرح��وم حجازی آمد و وقتی مجیدی چنین پیش��نهاد ی داد، 
خلیل زاده آن را پذیرفت. از همه هواداران استقلال سؤال می کنم: 
آیا درست است که سرپرست تیم در فرودگاه مجموعه را رها کند 

و برود؟ شما اول این موضوع را مشخص کنید، بعد من به سوالات 
دیگرتان جواب می دهم. اگر من موسوی 1۰ سال در استقلال کار 
کنم، پسر من هم باید در این تیم حق داشته باشد؟ اگر اینگونه 
است، تمام بزرگان استقلال باید سهم خواهی کنند. ساختار باشگاه 
باید حرفه ای باش��د و اعضایش هم باید حرفه ای عمل کنند. در 
مجموعه خودم حتی یکی از بستگانم را استخدام نکردم. بیایید 
در ساختار شرکت های ما بررسی کنید، اگر یکی از بستگان من 
به صورت غیرحرفه ای منصوب شده باشد، هر چه را شما گفتید 
قبول می کنم. ممکن اس��ت من شغلی برای آنها پیدا کنم ولی 
هرگز بستگانم را در جایی که کارایی ندارند استخدام نمی کنم«. 
موسوی درباره فتح الله زاده هم گفت: »او را دعوت کردم و او گفت 
می آیم. بعد از نیم ساعت از قرارمان گفت جلسه ام طول کشیده و 
همین الان حرکت می کنم و می آیم. سپس تلفنش را جواب نداد. 
وقتی متوجه شدم جریان  چیست، یک پست منتشر کردم، تازه 
من در آن پست اسمی از فتح الله زاده نیاوردم. بعد از چند دقیقه 
هم یکی از دوستان برای من مطلبی فرستاد که علی فتح الله زاده، 
مدیرعامل استقلال شده است. دلخوری من از همین جا شروع 
شد. اجازه بدهید بیشتر هم به شما توضیح بدهم«. موسوی ادامه 
داد: »این وسط اتفاقاتی افتاده که من دور خوردم. شاهد حرف من 
هم خود آقای سعادتمند که در جلسه ما و آقای فتح الله زاده حضور 
داشت. حتی او ابراز علاقه کرد می خواهد به استقلال بازگردد. جز 
او حجت نظری، عضو شورای شهر هم یکی از کاندیداهای حضور 
در هیأت مدیره استقلال است. ما حتی موافقت وزیر ورزش را هم 

گرفتیم که سعادتمند بازگردد و تعداد اعضا 5 نفر شود ولی وقتی 
می خواستیم صورتجلسه را بنویسیم، دیگر نفهمیدم چه شد و 

چرا دور خوردم«.
فتح الله زاده: دور نزدم، در دور برگردان گیر کردم! ■

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: من کسی را دور نزده ام 
و مسائلی که در باشگاه استقلال اتفاق افتاده، سوء تفاهم بوده است.

علی فتح الله زاده در گفت وگو با تسنیم، درباره اینکه عبدالرضا 
موسوی، عضو هیات مدیره استقلال گفته فتح الله زاده برای برگزاری 
جلس��ه، او را دور زده اس��ت، اظهار داشت: من کسی را دور نزدم. 
همان روز پیش موسوی هم بودم و احتمالا در دور برگردان گیر 

کردم! این مسائلی که اتفاق افتاده، سوءتفاهم است.
وی افزود: صادقانه حرف می زنم و هر چه باشد را مطرح می کنم. 
هواداران نیز این موضوع را می دانند. اگر زمانی کسی به من بگوید 
ساعت 3 جلسه داریم و من 5 بروم، کارم بد است اما وقتی فی البداهه 
تماس بگیرد و بگوید به جلسه بیا، امکانش نیست، چون ممکن است 
در جلسه دیگری باشم. به موسوی هم گفتم در جلسه هستم و اگر 
تمام شد، نزد شما می آیم. معنای این حرف، دور زدن نیست. در 
مصاحبه صبح امروز )دیروز چهارشنبه( هم به شما گفتم زمانی که 

موسوی تماس گرفت، در جلسه  دیگری بودم.
عضو هیات مدیره باشگاه استقلال درباره اینکه موسوی از فرهاد 
مجیدی نیز انتقاد کرده و گفته او بهتر است مدیرعامل استقلال 
شود، گفت: همان طور که گفتم سوءتفاهماتی به وجود آمده که 

ان شاء الله حل خواهد شد.

پس از حرف و حدیث های فراوان سرانجام علی فتح الله زاده به مدیرعاملی استقلال رسید

 فتح الله
به جای فتحی

پنجشنبه 8 اسفند 1398
وطن امروز     شماره 2877

آخرین تلاش مس�ؤولان اس�تقلال ب�رای لغو بازی با 
گل گهر سیرجان به دلیل شیوع بیماری کرونا بی نتیجه ماند 
و آبی پوشان باید امروز به مصاف گل گهر بروند. اسماعیل 
خلیل زاده، سرپرست موقت مدیر عاملی باشگاه استقلال از 
روز سه شنبه در مصاحبه های خود تأکید کرده بود به دلیل 
شیوع ویروس کرونا اجازه سفر تیم استقلال به سیرجان را 
نمی دهد. خلیل زاده در نامه ای به سازمان لیگ نیز خواهان 
لغو بازی های هفته بیست ویکم شده بود. پس از این ماجرا 
او حتی ب�ا مس�ؤولان وزارت ورزش و جوانان صحبت و 
رایزنی کرد تا بتواند مجوز لغو بازی های لیگ را بگیرد اما 
به خلیل زاده اعلام شد بازی های لیگ باید بدون تماشاگر 
برگزار  شود. به این ترتیب، آخرین تلاش های استقلالی ها 
ب�رای لغو ب�ازی بی نتیجه ب�ود و آنها باید به س�یرجان 
س�فر کنند. دکتر امین نوروزی، معاون پزشکی باشگاه 
اس�تقلال نیز اعتقاد دارد در این شرایط نباید مسابقات 
لیگ برگزار شود و در این زمینه تلاش های زیادی انجام 
داد اما فدراس�یون فوتبال، سازمان لیگ و وزارت ورزش 
بر برگزاری مسابقات تأکید دارند. این در حالی است که 
دکتر غلامرضا نوروزی، رئیس پیشین فدراسیون پزشکی 
ورزشی نیز در گفت وگو با تسنیم، خواهان لغو مسابقات 

فوتبال به دلیل شیوع ویروس کرونا شد.

آخرین تلاش مسؤولان استقلال برای 
لغو بازی با گل گهر بی نتیجه ماند

    فتح الله زاده مدیرعامل استقلال شد     
سرانجام روز گذشته رئیس هیأت مدیره استقلال از انتخاب فتح الله زاده به عنوان مدیرعامل استقلال خبر داد. اسماعیل 
خلیل زاده، رئیس هیأت مدیره و سرپرست مدیرعاملی استقلال در گفت وگو با شبکه خبر، درباره حواشی مربوط به انتخاب 
علی  فتح الله زاده به عنوان مدیرعامل استقلال و امضا نشدن صورتجلسه توسط موسوی، دیگر عضو هیأت مدیره این باشگاه 
گفت: وقتی هیأت مدیره مطلبی را با اکثریت آرا تصویب می کند، باید عملی شود. با اصرار من آقای فتح الله زاده، مدیرعاملی 
استقلال را پذیرفتند و این موضوع صورتجلسه شد و به استحضار وزیر ورزش و جوانان رسید. وی درباره اینکه عبدالرضا 
موسوی در جلسه هیات رئیسه حضور نداشته و این صورتجلسه را امضا نکرده است، گفت: آقای موسوی چند بار قبل از جلسه 
با من تماس گرفت که من درگیر باشگاه بودم و نتوانستم پاسخ تماس او را بدهم، اگر نه موضعی با او نداشتم. یک مقدار سرما 
خورده بودم و از طرفی مخالف رفتن تیم بودم و در سایت استقلال هم اعلام کردم. سرپرست مدیرعاملی استقلال افزود: بعد 
از انجام امور باشگاه، با موسوی تماس گرفتم که احتمالا تماس من را مشاهده نکرده یا جواب نداده است و همانند سایرین 
او را به دفتر خودم دعوت کردم. جلسه هیات مدیره برگزار شد و فتح الله زاده نیز حضور داشت. فتح الله زاده هم قبل از آن با 
موسوی جلسه داشت و اعلام کرد نظر مساعد او را دارد. وی درباره نتیجه این جلسه گفت: آقای فتح  الله زاده مدیرعامل شد 

و صورتجلسه برای وزیر ورزش و جوانان ارسال شده است. بزودی حکم مدیرعاملی او اعلام می شود. 
همچنین حجت نظری و احمد سعادتمند قرار شد به عنوان اعضای جدید هیات مدیره استقلال مشغول به فعالیت شوند.


